
      

 

ΕΡΩΤΗΣΗ ΚΑΙ ΑΚΕ 

Αθήνα, 26/10/2020 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

 

ΠΡΟΣ :  Tον κο Υπουργό Οικονομικών 

                    

ΘΕΜΑ :  «Διαγραφή οφειλών από δανειακές συμβάσεις, το ύψος των οποίων 

ανέρχεται σε ποσό άνω των 2 εκατομμυρίων ευρώ». 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Με αφορμή το σχέδιο νόμου με τίτλο ''Ρύθμιση οφειλών και δεύτερη ευκαιρία'', άνοιξε 

και πάλι η συζήτηση για το -πάντα επίκαιρο - ζήτημα των οφειλών των μικρομεσαίων 

επιχειρήσεων, αλλά και των φυσικών προσώπων προς τους τραπεζικούς οργανισμούς. 

Αποτελεί πάγιο ζήτημα όλων των οφειλετών, το τεράστιο εύρος της διακριτικής 

ευχέρειας των τραπεζών να ρυθμίζουν δανειακές οφειλές, κατά το δοκούν, χωρίς 

προδιατυπωμένα κριτήρια, χωρίς την απαίτηση δυσθεώρητων προκαταβολών ή την 

υποχρέωση συμβολής νέων εγγυητών ή εμπραγμάτων εξασφαλίσεων. Έτσι, τα 

τελευταία χρόνια παρατηρήθηκε το φαινόμενο, οι οφειλέτες να θέλουν, μεν, να 

ρυθμίσουν τις ληξιπρόθεσμες οφειλές τους προς τις τράπεζες, πλην όμως, να βρίσκουν 

απέναντί τους ανάλγητους υπαλλήλους των τραπεζικών οργανισμών, που ενίοτε 

πρόβαλαν (ή και προβάλλουν ακόμα) παράλογες προϋποθέσεις για την υπαγωγή τους 

σε όποια ρύθμιση. Την ίδια στιγμή, είδαν το φως της δημοσιότητας περιπτώσεις 

μεγαλομετόχων σε εταιρείες κολοσσούς αλλά και μεγαλοεπιχειρηματιών, των οποίων τα 

δάνεια ''κουρεύονταν'' κατά δεκάδες εκατομμύρια και αντίστοιχα, η ρύθμιση των 

υπολειπομένων οφειλών τους έφτανε σε βάθος 30ετίας! 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,  

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1072

Αριθμ. Πρωτ. Αίτησ. Κατ. Εγγράφων:

230

Ημερομ. Κατάθεσης:

26/10/2020



 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Σε πόσες περιπτώσεις δανείων του έχει προβεί το κάθε τραπεζικό ίδρυμα σε 

διαγραφή οφειλών, ύψους άνω των 2 εκατομμυρίων ευρώ; 

 Παρακαλώ, να κατατεθούν τα σχετικά έγγραφα, όπου για κάθε  

τράπεζα θα αναφέρονται το αριθμητικό σύνολο των δανείων της, επί 

των οποίων έχει προκύψει διαγραφή οφειλών, ύψους άνω των 2 

εκατομμυρίων ευρώ. 

2. Σε ποιο συνολικό ύψος ανέρχεται το ποσό «κουρέματος» για τις ως άνω δανειακές 

συμβάσεις, όπου έκαστο τραπεζικό ίδρυμα έχει διαγράψει οφειλές, ύψους άνω των 2 

εκατομμυρίων ευρώ; 

Παρακαλώ, να κατατεθούν τα σχετικά έγγραφα, όπου για κάθε  

τράπεζα θα αναφέρεται το συνολικό χρηματικό ύψος στο οποίο 

ανέρχεται το ποσό «κουρέματος» όλων των περιπτώσεων δανείων 

της, επί των οποίων έχει προκύψει διαγραφή οφειλών, ύψους άνω 

των 2 εκατομμυρίων ευρώ. 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 




